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Protokół nr 4/19 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odbytego w dniu   24.04.2019 r. godz.  9.00 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

radny Krzysztof Kleinowski,  wiceprzewodnicząca komisji– radna Zofia Dąbkowska, członek komisji 

– radny Rafał Stateczny, członek komisji – radny Andrzej Stechnij i członek komisji - radna Jolanta 

Kisielewska. Lista obecności radnych zał.1.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do protokołu z posiedzenia komisji w dniu 10.04.2019 r. 
3. Rozpatrzenie skargi  na działania Wójta Gminy Kobylanka w zakresie ograniczenia dostępu 

do informacji dotyczących Gminy. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka. 

      5.   Wolne wnioski.      

      6.   Zamknięcie posiedzenia.                                                                                                                                                                                                      
Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 2  

Wnioski do protokołu z posiedzenia komisji w dniu 10.04.2019 r. Brak wniosków.  

Ad. 3 
Rozpatrzenie skargi  na działania Wójta Gminy Kobylanka w zakresie ograniczenia dostępu do 

informacji dotyczących Gminy. 

Przewodniczący komisji przedstawił opinię radcy prawnego, która stanowi załącznik do 

dokumentów. 

Radny A. Stechnij – odniósł się do wniosków zawartych w opinii radcy prawnego. 

Poinformował, że obejmując urząd przez p. wójt  uważa, że nie jest zasadne zabranianie 

udzielania informacji przez pracowników, których nie do końca zna. Radny poprosił o 

podanie przepisu zgodnie z jakim w części by była skarga zasadna. Myśli, że powinien być 

złożony wniosek aby p. wójt się odniosła. Aby zasady wypracować, co należy udzielać. 

Radny K. Kleinowski – poinformował o sytuacji jaka miała miejsce w dniu 28.01.  Pani wójt 

nie powinna ograniczać dostępu do informacji dla radnych czy sołtysów. Radni i sołtysi 

powinni wiedzieć, że jest zakaz, który wydłuża załatwienie spraw interwencyjnych. 

Wcześniej nie było zakazu udzielania informacji dotyczących spraw interwencyjnych, 

bieżących. 

Radna J. Kisielewska – poinformowała, że nigdzie nie ma zakazu. Składane były dokumenty 

o ochronie danych. 

Radna Z. Dąbkowska – poinformowała, że wcześniej było, że niektóre informacje można było 

uzyskać od razu ustnie a niektóre informacje były udostępniane na podstawie pisemnego 

wniosku. Pewne informacje powinny być przekazane od razu aby nie przedłużać załatwienie 

spraw.  

Radny A. Stechnij – poinformował, że ta skarga została złożona w niefortunnym czasie bo 

była złożona do RIO a później na p. wójt.  Radny uważa, że pracownik się źle zachował. 

Zachowanie pracownika uderza w pracę p. wójt, urzędu. Zachowanie pracownika było 

niezgodne. Swoim zachowaniem robi nieprofesjonalną pracę. Radny poinformował, dlaczego 

przed napisaniem skargo nikt się nie zgłosił do p. Wójt w celu przedstawienia, 

poinformowania o danej sprawie. 

Radny K. Kleinowski – poprosił p. sekretarz o udzielenie informacji w tej sprawie zarzutu 

zawartego w skardze. 

P. Sekretarz poinformowała, że o spotkaniu jakie miało miejsce pomiędzy p. wójt a 

pracownikami, gdzie została przekazana informacja o zakazie udzielania informacji. 

Udzielenie informacji   publicznej można uzyskać ustnie lub pisemnie. Jeżeli jest to możliwe 

informację można udzielić od razu ustnie a jeżeli trzeba więcej czasu przeznaczyć na 
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przygotowanie odpowiedzi można to w formie pisemnej. Pracownicy wiedzą, że nie mogą 

udzielać informacji wrażliwych np. adresy. 

Radny K. Kleinowski poinformował, że radni i sołtysi powinni wiedzieć o takim zakazie.  

Sekretarz poinformowała, że w tym celu powinno być utworzone zarządzenie określające 

zasady udostępniania inf. publicznej. Każdy pracownik powinien wiedzieć w jaki sposób 

może udzielić informacji.  

Radny K. Kleinowski wniosek , aby p. wójt wydała informacje dla sołtysów i radnych jakie 

kwestie mogą być pobierane od urzędników. Pouczyć urzędnika, jakie informacje będą mogli 

udzielać dla sołtysów i radnych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 5 członków komisji. 

Radny A. Stechnij – poinformował, że przyczyna jest inna. Konflikt pomiędzy wójtem            

a radnymi. Powinno być utworzone zarządzenie.  

Radny K. Kleinowski poinformował, że radny czy sołtys powinien otrzymać od pracownika 

odpowiedź -  ustalę i udzielę odpowiedzi w danej sprawie. 

Radny K. Kleinowski poinformował, że skarga w drugiej części jest zasadna. 

Przyjęto w wyniku głosowania za-4, przeciw-1, wstrzymał się – 0 w obecności 5 członków 

komisji. 

Po wdrożeniu wniosku ustanowienia nowej procedury pozostała część skargi jest niezasadna. 

Wniosek: 

Utworzenie zarządzenia dotyczącego procedur udostępniania informacji publicznej dla 

radnych i sołtysów przez pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad. 4 
Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Kobylanka. 

Przewodniczący komisji poinformował, że KSWiP nie może żądać danych wrażliwych. 

Zaproponował, aby skargę przekazać do komisji rewizyjnej w celu zbadania procedury, 

rozłożenia na raty. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 5 członków komisji. 

 

Wniosek: 

Przekazanie sprawy podatnika p. D. Sławczyńskiej-Ihnatowicz do Komisji Rewizyjnej w celu 

zbadania procedury postępowania administracyjnego dotyczącego rozłożenia na raty 

zaległego podatku i opłaty prolongacyjnej. 

 

Ad. 5 

Wolne wnioski. 

 

Ad. 6 

Zamknięcie posiedzenia.                                         

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone o godz. 10.10. 
 

Protokołowała: 

Joanna Baszak    

                                                                                                          Przewodniczący   Komisji 

                   Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                                                  Krzysztof Kleinowski 

 

 

 


